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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2016/17:426 Införandet av en kilometerskatt

Efter att regeringen tvingades backa från utredningen om kilometerskatten 
meddelade finansminister Magdalena Andersson att regeringen ändå ämnar 
införa en kilometerskatt men att de tänker fortsätta att bereda frågan på 
Regeringskansliet.

Regeringen tänker alltså införa en kilometerskatt trots att den redan backat en 
gång från utredningens förslag efter massiv kritik mot hur det skulle påverka 
svensk konkurrenskraft.

Jag vill med anledning av detta fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

När avser ministern att införa en kilometerskatt?

………………………………………

Edward Riedl (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2017-04-05
Besvaras senast
2017-04-26


